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Hei,  
Ifølge folk jeg hadde kontakt med for 3 år siden skulle der i forbindelse med betaling av gebyr for 
feiing gjøres befaring på eiendommer for å kontrollere om  
Ildsteder var lovlige for bruk og dette skulle skje snarlig ifølge plan. Dette så jeg positivt på i og med 
at jeg har et gammelt fritidshus med gammel skorstein som jeg gjerne vi ha kontrollert. Evt. vil 
ildsted/skorstein bli underkjent og plombert, og avgift vil bortfalle. 
Jeg er fullt villig til å betale for feiing og kontroll. Ikke noe problem det. MEN! Nå har jeg betalt avgift 
for feiing og kontroll i 3 år uten at der har vært så mye som en feiesvenn i nærheten av min skorstein. 
Ikke engang i nærheten av min eiendom! Jeg betaler altså ca. 600,- pr. år for en tjeneste som ikke blir 
utført og som der heller ikke finnes noe plan for å utføre, meg bekjent. Dette blir som å gå i butikken 
og bli bedt om å betale for vare som kanskje, muligens blir levert en eller gang i fremtiden.  
Har kommunen noen plan for kontroll/feiing? I så fall bør den legges fram og opplyses om. Om ikke 
der er noen plan for utføring av disse tjenestene kan jeg ikke se noen god grunn for å betale disse 
gebyrene. Og jeg vil tro jeg ikke er alene om å ha slike tanker. Det vil snart vise seg, om disse 
spørsmål stilles til innbyggere og de som har fritidseiendommer kommunen.  Jeg ber om svar innen 
forfallsdato på faktura på gebyr, 31.03.2019. 
 
Mvh 
Lars Olsen 
 
Kundenr. 373444 
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